



2020台湾泰迪熊协会 订房单 Room Reservation Form
【凡报名2020国际泰迪与朋友之参展者或参观民众，凡持摊位报名表或门票，均可享有住宿优惠优惠房价】
	请填妥以下表格并传真或Email至神旺大饭店 订房中心
电话: +886 2 2781 7009, 传真: +886 2 2781 7022, Email: reservation@sanwant.com

	1. PARTICIPANT INFORMATION 客人数据
	Chinese Name中文姓名:
	
	English Name英文姓名:
	

	I.D. No.身份证号码:
	
	Date of Birth生日:
	
	Title称谓: □Prof.□Dr.□Mr.□Mrs.□Ms.

	Institution/Organization公司名称:
	

	Mailing Address联络地址:
	

	Tel电话:
	
	Fax传真:
	
	Email:
	


2. HOTEL INFORMATION 住宿资料
	Room Type
房    型
	Check-in Date
入住日期
	Check-out Date
退房日期
	Room Rate
优惠房价

	经济单人房 Economy Single
	
	
	NT$2,970

	经济双人房 Economy DTwin
	
	
	NT$3,300

	精致单人房Superior Single (一大床Queen Size)
	
	
	NT$3,500

	精致双人房Superior Twin  (二小床)
	
	
	NT$3,800

	豪华单人房Deluxe Single  (一大床King Size)
	
	
	NT$3,900

	豪华双人房Deluxe Twin   (二大床)
	
	
	NT$4,200





Remarks备注:
1. 以上优惠房价 己含 10%服务费及5%营业税，单人房含1客早餐，双人房含2客早餐，单人房住两人以双人房价格计费。第三人入住，每房加一人加NT$300net(含一客早餐)。
All rates are inclusive of 5% government tax and 10% service charge per room per night. SINGLE occupancy room types include one breakfast/night. TWIN occupancy room types include two breakfasts/night. SINGLE occupancy room rate becomes TWIN occupancy room rate (Inclusive of two breakfasts/night) if the room is accommodated with two persons. Accommodation for the third person will be charged NT$300net/night (Inclusive of one breakfast/night).
2. 饭店收到订单后，将依当下房况回复是否接受订房。
Hotel will reply according to the current condition of room booking after receiving your reservations.
3. 饭店入住时间为下午3:00，退房时间为中午12:00。
Hotel check in time is 15:00 hrs and check out time is 12:00 hrs.
4. 订房需提供信用卡数据表示保证入住，如需取消订房请于入住日期前72小时通知饭店订房组，若入住当日没来或当日取消订房，饭店亦将收取一日之房租。
You are required to provide the credit card to guarantee your reservations. All guaranteed reservations must be cancelled 72 hours before a local hotel time on the day of arrival to avoid a no show charge. Otherwise, one night's room tariff will be levied as cancellation fee. 
3. PAYMENT MATHOD 付款方式
	Credit Card卡别 : □ Visa  □ MasterCard  □ JCB  □ __________

	Card No.卡号:
	
	Expiry Date有效日期:      /       (mm/yy)

	Name of cardholder (Please print)持卡人姓名:
	

	Signature of cardholder:
持卡人签名:
	                                        
	Date:
日期:
	                          


填妥以上数据、完成订房后，我们将传送订房确认书给您。Please fill up all information and complete the reservation.
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SAN WANT HOTEL

106 BAtHREZRIRIUER1 7258 172 ZhongXiao E.Rd., Sec.4, Taipei 106, Taiwan TEL: +886-2-2772-2121 FAX: +886-2-2772-8912

www.sanwant.com




